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01. Inleiding 
 
Voor u ligt het jaarverslag van het bestuur.  
 
Net na het seizoen 2022/2023, op vrijdag 21 juli, is erelid René Vis ons 
ontvallen. Er zijn niet veel leden meer die tot dat moment de club kenden 
zónder René. Meer dan 51 jaar als vrijwilliger aan onze club verbonden en 
bijna die volledige tijd als secretaris in het bestuur actief.  
Op vrijdag 28 juli werd voorafgaand aan de uitvaartplechtigheid onder grote 
belangstelling een ereronde gereden door de rouwstoet.  
René, bedankt voor alles. 
 
02. Algemeen 
 
We startten de competitie met 103 teams! We vergeten nog wel eens wat een 
prestatie het is om dat, week in week uit, in goede banen te leiden.  
Seizoen 22/23 was voor ons eerste elftal weer een mooi seizoen. In het 
laatste jaar met trainer Ron Luijten reikten onze mannen tot de finale van de 
nacompetitie waar helaas geen promotie naar de 1e klasse kon worden 
binnengehaald. 
 
De energiekosten bleven enorm stijgen door de hogere gas-en energieprijzen.  
Omdat onduidelijk was waar dat zou eindigen voelden we ons genoodzaakt 
een extra factuur naar onze leden te sturen. Geen leuk bericht, maar wel 
verstandig. Gelukkig was deze actie wel voldoende om de uiteindelijke 
stijging van de kosten te kunnen dekken. 
 
Ook dit jaar steeg het ledenaantal verder. Op 1 augustus bedroeg het aantal 
leden 2150. Dit betekent wel dat we momenteel weer te maken hebben met 
wachtlijsten.  
 
In de ALV werden de nieuwe statuten goedgekeurd, met een aanpassing voor 
de nieuwe Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen. De statuten gelden na 
het vastleggen bij de notaris vanaf 6 december 2022 en zijn voor iedereen op 
onze website te vinden.  
 
In de periode van ziekte van René werden zijn taken voor een groot deel 
overgenomen door Corinne Verkuil, onze alleskunner.  
   
Tijdens de nieuwjaarsreceptie zijn de jubilarissen in het zonnetje gezet:  
60 jaar lid: Leo de Lange 
50 jaar lid: Barend de Butter, Frank de Groot, Fred de Groot, André 
Tuinenburg 
40 jaar lid: Ton Pille, Alexander Pool 
25 jaar lid: Cees Boevé, Ton Boonekamp, Nick van der Burg, Jerry Garnier, 
Stefan Jeroense, Max van der Poel, Roy Treffers, Gerard Vis 
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03. Commissies 
 
Binnen onze vereniging zijn vele commissies actief. Elke commissie heeft haar 
eigen taken. Binnen onze vereniging zijn, naast het bestuur, de volgende 
commissies werkzaam: de sponsorcommissie, de technische commissie, de 
seniorencommissie, de jeugdcommissie, de technische commissie jeugd, de 
onderhoudscommissie, de kantinecommissie, de scheidsrechterscommissie, 
de redactiecommissie, de toernooicommissie, de winkel en normen en 
waarden commissie.  
 
De senioren- en jeugdcommissies, en de N&W commissie hebben hun eigen 
jaarverslag gemaakt. 
 
De onderhoudscommissie: Onmisbaar voor onze vereniging is de club van 
onzichtbare kabouters die ervoor zorgen dat we onbezorgd gebruik kunnen 
maken van alle faciliteiten van de club. Schone kleedkamers, netjes geverfde 
deuren, doeltjes met goede netten, opgeruimde velden en aangeveegde 
terrassen. Het lijkt allemaal vanzelfsprekend, maar daar is deze belangrijke 
commissie onder leiding van Goos Verkaik dus druk mee voor u.  
We kunnen deze commissie ook helpen, door bijvoorbeeld zelf de gemaakte 
rommel op te ruimen! Of loop een keer een ochtendje mee. U bent welkom. 
 
De kantinecommissie: Ton en zijn mensen in de kantine hebben dit seizoen 
weer een topprestatie geleverd. Vaak met een minimale bezetting een 
enorme groei in de omzet mogelijk gemaakt. Met de statiegeld flesjes 
inzamelen is voor het nieuwe TV scherm gespaard. Op het einde van het 
seizoen krijgt dit team ook weer extra drukke dagen om de jeugdtoernooien, 
het Adriaan de Jongtoernooi, Pinksterretje en de seniorenbarbecue mogelijk 
te maken. Ook voor de kantine worden extra handjes gezocht! 
 
De normen en waarden commissie heeft wederom tot ieders genoegen 
een rustig seizoen achter zich liggen. Laten we hopen dat het zo blijft. Het 
gedrag van spelers en begeleiders op en langs de velden lijkt elk jaar wat te 
verslechteren. Bent U getuige van gedrag of een incident dat niet zomaar 
geaccepteerd zou moeten worden, neem dan contact op via 
https://www.vvnieuwerkerk.nl/normen-en-waarden/.  
De normen en waarden commissie heeft ook nog een eigen jaarverslag. 
 
De sponsor- en redactiecommissie: De commissie heeft dit jaar zeker niet 
stilgezeten. Er zijn weer wat nieuwe sponsoren binnengehaald. Goed om te 
zien dat er veel betrokkenheid is vanuit ondernemers om de club te 
ondersteunen en onze spelers er weer netjes bij laten lopen.   
Wij hebben een veel bekeken site. Marcel de Dood en Cees Boevé hebben 
hierin een belangrijke functie. Ook waren er weer de fraaie presentatiegids en 
“Nieuwerkerk zakelijk”. Hiervoor zette Rob de Bruijn weer zijn beste beentje 
voor.  
 

https://www.vvnieuwerkerk.nl/normen-en-waarden/


  Jaarverslag van het bestuur vv Nieuwerkerk seizoen 2022/2023 
 

 3 

De scheidsrechterscommissie: De leden van deze commissie hebben als 
doel scheidsrechters te werven, op te leiden en te begeleiden. Gezien het 
eerdergenoemde probleem om voldoende fluitisten te krijgen is dit een 
commissie met een belangrijke taak. Ieder lid dat eens een keer een 
wedstrijdje wil fluiten kan rekenen op begeleiding vanuit deze commissie. 
Deze commissie wordt geleid door Robin Burgman en Thijs de Jong en valt 
onder de jeugdcommissie. 
 
De technische commissie: Omdat er nog geen bestuurslid technische zaken 
was, nam Hans Jeroense voorlopig de honneurs waar. Raoul Graham (hoofd 
jeugd technische zaken) completeert, samen met zijn onder-, midden- en 
bovenbouwcoördinatoren deze commissie. 
Deze commissie heeft het met veel selectieteams enorm druk. Het opstellen 
van het trainingsschema was weer een hele klus.  
 
De winkel: Dit seizoen was het laatste seizoen dat we Beltona als 
clubkleding leverancier hadden. Aanhoudende leveringsproblemen hebben 
geleid tot een switch naar Robey. We hopen dat het werk in de winkel 
hierdoor weer wat leuker gaat worden en bestellingen soepeler gaan 
verlopen.  
Voor het nieuwe seizoen moesten weer de nodige trainingsmaterialen en 
ballen worden aangeschaft en verspreid. Afgelopen seizoen zijn er veel 
materialen en m.n. ballen kwijtgeraakt.  Er mag best met wat meer 
verantwoording met de materialen worden omgegaan.   
 

 
Geen commissie, maar wel belangrijk zijn onze clubfotografen. Corinne 
Verkuil en Jolanda van het Kaar zijn wekelijks te zien langs de lijn bij 
verschillende wedstrijden. Hun foto’s zijn op de website te bewonderen. 
 
04. Acties 
 
Diverse acties brachten ook weer extra inkomsten met zich mee. Hierbij 
denken we o.a. aan de “vrienden van Nieuwerkerk” en de Grote 
Clubactie waar Jenny Kiontke en Thijs Rotgans de scepter zwaaien. 
De avondvierdaagse ging dit jaar weer door met prachtig weer. Ook 
hiervoor konden Jenny Kiontke, Lianne Jeroense en Thijs Rotgans weer een 
beroep doen op alle oude bekenden om alles vlot te laten verlopen. 
Het inzamelen van oud papier is gestopt deze zomer. De bijdrage vanuit de 
gemeente vielen weg waardoor het ons geld kostte.  
En niet te vergeten de oliebollenactie: wederom een geslaagd initiatief. 
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05. Het bestuur 
 
Het bestuur bestond dit seizoen officieel uit 6 personen, te weten Hans 
Jeroense (voorzitter), René Vis (secretaris en vice-voorzitter), Tanco Mulderij 
(penningmeester), Hein de Jong (jeugdzaken), Rob de Bruijn (sponsoring en 
PR) en Ralph Maassen (algemene zaken).  
 
Diverse bestuursleden hebben de beschikking over een extra helpende hand. 
Zo heeft onze penningmeester Peter Beijl en Jenny Kiontke naast zich.  
Naast deze twee krachten hebben wij ook hulp van een extern bureau (Peter 
Michels) De ledenadministratie wordt verzorgd door Koos Slob. Corinne 
Verkuil verzorgt de boeteadministratie.  
 
06. Externe contacten 
 
Natuurlijk hebben wij als vereniging te maken met vele externen. Ik noem 
hierbij de KNVB, de gemeente, de commissie hoogbouwflats, de politie, enz. 
 
Allereerst de KNVB. De digitalisering bij de KNVB gaat nog steeds door. 
Persoonlijk contact is er steeds minder. Sportlink, Voetbal.nl en de 
wedstrijdzaken app zijn de belangrijkste drijfveren. 
 
De gemeente. Wij vormen samen met de gemeente een stichting. Namens 
onze vereniging zitten Davy Govers en Kevin Boeters in deze stichting; de 
gemeente wordt vertegenwoordigd door Martin Korstanje.  
 
Ook met de politie (m.n. de wijkagent), voetbalverenigingen in Zuidplas, 
Sportstichting Zuidplas, Vrijwilligersorganisatie Zuidplas en de commissie 
hoogbouwflats is overleg.  
 
07. Slot 
 
Als secretaris wens ik u alle goeds toe voor het seizoen 2023 – 2024 en 
eindig ik dit jaarverslag met iedereen namens het bestuur te bedanken voor 
zijn of haar inzet het afgelopen seizoen.  
  
Nick Rockx, secretaris  
 
 


